



## Protokoll styrelsemöte 8 mars, 18:30

<b>Deltagande styrelseledamöter:</b>	Peter Dacke, ordförande	X
	Mats Krigh, vice ordförande	X
	Peter Gabrielsson, sekreterare	X
	Johan Hagman	-
	Anders Lundström	X
	Linda Sandberg	X
	Emelie Schlyter	X
	Dennis Westermark	X
<b>Klubbchef:</b>	Per Synnerman	X

### § 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke som hälsade alla välkomna.

### § 2 Val av justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

### § 3 Godkännande av dagordning

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning.

### § 4 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll.

### § 5 Planering och ev. beslut inför årsmötet

Peter D redogjorde för det som behöver göras inför årsmötet. Datum sattes redan vid det konstituerande mötet, och det bestämdes till den 20e april kl. 19:00.

Peter har pratat med Toralf Nilsson om ordförandeskapet. Lokal föreslås orienteringsstugan vilken bokas av Per.

Dagordning sätts ihop av Peter D och Peter G. Handlingarna som ska tas fram är en Verksamhetsplan, en verksamhetsredovisning (Hänt), årsredovisning och resultatrapportering. En motion har inkommit och den ska redovisas.

Pristagare ska också utses. Några förslag har inkommit. Några beslutades, och vi behöver därutöver göra en snabb förfrågan till ungdomstränarna för att fånga ett heltäckande förslag.

### § 6 Rapport från SM-tävlingarna

Per hade till mötet redovisat resultaten från ISM i Växjö och IJSM i Skellefteå. Per redogjorde för resultaten i sammanfattning. Det blev, framförallt på IJSM, mycket bra resultat.

### § 7 Swedbank

Peter D redogjorde för de krav som Swedbank ställer på det konstituerande styrelsemötet för att kunna reglera vem som får hantera bankärenden. Det genomförda konstituerade mötet uppfyllde inte detta.

Swedbank hade skickat med en mall för ifyllnad vilket gjordes av styrelsen under mötet.

# Huddinge AIS

## Friidrott

2022-03-08



### **§ 8 Inför Sista Chansen**

Vid tidigare arrangemang så fanns det ett regelverk kring ungdomsgrupperna att sköta grillen. Under ett tag så togs detta bort. Nu finns det en önskan (Per Ö) att grupperna sköter grillen igen. Styrelsen bejakar det förslaget, och att gruppen får 25 % av försäljningen.

Per Ö önskar också att det sker ett utskick till alla medlemmar inför Sista Chansen, för att fånga upp funktionärer.

### **§ 9 Klubbchefen rapporterar**

Förslag på beslut för några frågeställningar. Alternativ 4 avseende kläder. När det gäller tränarbidrag hade Per tagit fram ett förslag kring olika nivåer kopplat till aktivas resultat (A-D).

Det förslaget togs emot positivt. När det gäller bidragsavtalet till aktiva så beslutades att vi enbart skriver avtal med aktiva på nivå A och B.

När det gäller Svealandsmästerskapen föreslår Per att de nominerade (5 st.) från HAIS ska kostnadstäckas av föreningen. Styrelsen står bakom det.

Det finns ett missnöje bland tränarna bl.a. att de ska behöva betala medlemsavgiften. Det blev en diskussion kring avgifter bland tränarna. Styrelsen beslutade att Peter G och Linda tittar på en enklare beskrivning kring hur en förening fungerar och hur man som medlem bidrar som funktionär. Dessutom bör denna fråga tas upp på nästa tränarmöte för de yngre så att frågan kan ventileras bland de berörda.

### **§ 10 Specifika styrelsefrågor**

Inga denna gång.

### **§ 12 Nästa möte 5e april**

Nästa möte är den 5e april.

### **§ 13 Mötets avslutande**

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 20.00.

**Vid protokollet:**

**Justeras:**

-----  
Peter Gabrielsson

-----  
Peter Dacke